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RIS-nummer:       

 

 

Schriftelijke vragen: Met puin en plastic vervuild zand gestort op ons strand 

Indiener: Arjen Kapteijns, GroenLinks 

 

 

Datum: 2 maart 2020 

 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad, 

 

GroenLinks heeft zorgelijke signalen ontvangen over het storten van met puin en plastic vervuild zand 

op het strand. Ten noorden van de Pier is zand uitgereden in de vloedlijn van de zee en in de branding. 

Het bleek hier niet te gaan om zuiver ‘schoon’ zand, maar om zand afkomstig van de bouwplaats van 

de Noord-Boulevard. Als gevolg daarvan zijn er grote stukken hout, beton en plastic zichtbaar in het 

zand dat op het strand is gestort. 

 

Dit vond eerder ook plaats op 5 februari, toen een trekker vervuilde grond op de vloedlijn uitstortte. 

Nadat de werknemer aangesproken was maakte hij gebruik van de zeeffunctie op zijn trekker, maar 

een deel van het zand was toen al gestort, inclusief bijkomend puin en plastic. Bovendien bleef 

ongeveer de helft van het afval achter. Het storten van met puin en plastic vervuilde grond draagt bij 

aan de vervuiling van de zee (plastic soup) en ecologische schade, daarnaast   levert het gevaar op voor 

dieren, mensen en kinderen die het strand bezoeken. 

 

Overeenkomstig art. 30 van het Reglement van orde stelt het raadslid de heer Kapteijns, GroenLinks  

de volgende vragen: 

 

1) Kan het college het hierboven geschetste beeld bevestigen? 

 

2) Deelt het college de mening met GroenLinks dat dit een zeer ongewenste werkwijze is en dat 

de gemeente erop moet toezien dat de Haagse stranden schoner worden en niet meer  vervuild 

raken? Graag een toelichting. 

 

3) Kan het college een overzicht bieden van haar opdrachtnemers als het gaat om het storten met 

zand, en de afspraken die er met hen worden gemaakt? Wordt er in die afspraken ook 

ingegaan op het gegarandeerd leveren van zuiver, schoon zand, en eventuele sancties op het 

leveren van vervuild zand? Om hoeveel zand gaat het hierbij in totaal? Graag een uitgebreide 

toelichting.  

 

4) Is het college bereid een onderzoek te starten naar het storten van vervuild strand op onze 

stranden? Zo nee, waarom niet? 

 

5) Welke sancties zijn er mogelijk tegen het storten van vervuild zand op ons strand? Graag een 

overzicht. Indien het huidige wettelijke kader onvoldoende wordt geacht, is  het college bereid 

nieuwe sancties in de APV op te nemen, inclusief flinke boetes en (financiële) 

verantwoordelijkheid voor opruimwerkzaamheden? 
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6) Is het college bereid nu al maatregelen te ondernemen tegen de bedrijven die betrokken zijn 

bij de hierboven genoemde voorbeelden? Zo ja, welke en binnen welke termijn? Zo nee, 

waarom niet? 

 

Arjen Kapteijns 

GroenLinks Den Haag 
 


